
De gele stoel
Met de moed van een leeuwin 
schaatste Loena Hendrickx zich 
sierlijk naar een Olympisch 
diploma en een tweede plaats op 
het WK. Haar schaatstalent laat 
niemand onberoerd. De gele stoel 
is deze editie voor haar gereser-
veerd, maar bij uitbreiding ook 
voor al het sportief talent dat 
onze gemeente kent.

De afgelopen maanden stond Arendonk op zijn kop om volop te supporteren 
voor Loena. Banners op de invalswegen, affiches, social media … Alles 
werd uit de kast gehaald om Loena te ondersteunen en te tonen dat we in 
haar geloven. We tooiden ons massaal in de blauw-gele kleuren. De kracht 
van onze gemeenschap kwam meer dan ooit naar voren. 

Dat onze gemeente de voedingsbodem voor sportief 
talent is, zagen we ook op de laatste sportlaureaten-
viering. Pieter Maes werd wereldkampioen duatlon 
lange afstand, Dries Van Gestel was de afgelopen 
voorjaarskoersen dan weer heer en meester op de fiets.

Dromen worden werkelijkheid als je sterk genoeg bent 
om erin te geloven!

Antwerpen
Koningin Elisabethzaal

9
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Oud-Turnhout
Alta Ripa

22
SEP
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Beste Telowerlè’er

De lente is in het land, de knoppen aan 
de bomen ontpoppen zich tot nieuwe 
bladeren. Bloemen bloeien weelderig. 
Het gaat de goede kant uit met het weer 
én ons humeur. Het kermisweekend 
en Arendonk Zingt en Swingt waren de 
eerste keer dat we elkaar opnieuw mas-
saal konden ontmoeten. Onze gemeente 
bruiste zoals weleer. Samen met de 
verenigingen plannen we volop nieuwe 
activiteiten richting komende zomer.

Na maanden van online vergaderen 
gaan onze bestuursvergaderingen weer 
fysiek door. Dat wil niet zeggen dat we 
de laatste maanden stilgezeten heb-
ben, integendeel. Onze burgemeester 
en schepenen staken samen met de 
mandatarissen en het N-VA-bestuur de 
handen uit de mouwen. Naarstig werkten 
ze verder aan verschillende dossiers 
waarvan je in dit huis-aan-huisblad een 
stand van zaken kan lezen.

Tot binnenkort!

Scott Verachtert
Voorzitter

Acteur Ben Segers als Vlegel
Normaal gezien zouden we twee jaar geleden met veel bombarie het kinderbelevingspad 
plechtig openen. Jammer genoeg stak het coronavirus daar een stokje voor. Ondertussen 
konden al veel kinderen genieten van de speelelementen die op en rond de berg geplaatst 
werden. Maar ook volwassenen en toeristen (her)ontdekten deze mooie locatie. De lichtjes-
wandeling die we tijdens de feestdagen opnieuw organiseerden was een écht succes.

Het neusje van Vlegel stuurt de kinderen op weg. De wandeling werd uitgebreid met 
het verhaal van onze stoere egel. “Afgelopen zomer dook acteur Ben Segers de studio 
in om het verhaal in te spreken”, vertelt schepen van Toerisme An Hermans. “Door het 
scannen van een QR-code neemt Vlegel je mee op avontuur. Hopelijk brengen dit soort 
initiatieven weer wat extra mensen naar onze gemeente zodat de horeca er ook een 
graantje kan van meepikken.
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Scott Verachtert leidt N-VA Arendonk naar volgende verkiezingen
Hij was amper vier maanden lid toen Scott Verachtert in 2019 de nieuwbakken voorzitter van onze lokale afdeling werd.  
Ondertussen zijn we drie jaar verder en is zijn goesting nog groter dan voorheen. 

Op 26 maart 2022 schaarden de N-VA-leden zich unaniem 
achter zijn kandidaatstelling. “Scott is een hardwerkend 
lid, een bruggenbouwer en graag geziene persoon,” geeft 
onze burgemeester Kristof Hendrickx aan. “Samen met 
ondervoorzitter Tom Cambré zal hij ons naar de verkie-
zingen van 2024 loodsen. Het zijn twee sterken mannen 
waarop je kan bouwen.”

BEDANKT, CARLA!

Naast enkele gekende gezichten zoals Hendrik, Marijke 
en Staf die op post blijven, verwelkomen we ook Evelien 
Raaymakers in het dagelijks bestuur. Zij neemt de taken 
van Carla Van Noten over. Carla ontfermde zich meer dan 
zes jaar over allerhande zaken, waaronder ledenbinding. 
We willen haar bedanken voor haar gedreven inzet. Onze 
burgemeester, schepenen, raadsleden en leden van het 
bijzonder comité nemen automatisch deel aan het bestuur. 
Anny, Brent, Marius, Patrick, Jean en Benny vervolledigen 
onze 26-koppige lokale afdeling.

Sporthal Heikant: op naar een definitief ontwerp
Nu het selectieverslag en het eisenprogramma goedgekeurd is in de gemeenteraad, is het aftellen naar de bouw van de 
sporthal écht begonnen. “Voor buitenstaanders leek het misschien alsof er weinig schot in de zaak kwam, maar achter de 
schermen hebben we het afgelopen jaar veel werk verzet”, geeft schepen van Sport An Hermans aan.

Het project zal via een ‘design & build’-formule gerealiseerd worden. 
Vanaf dag 1 zullen architect én aannemer samen rond de tafel zitten. 
Drie teams zullen nu – op basis van ons programma van eisen – een 
sporthal uittekenen. Na beoordeling van die plannen zal een team 
de sporthal effectief kunnen bouwen. Het voordeel is dat de werken 
zo beter en sneller zullen verlopen.

ACHTERSTAND WEGGEWERKT
“Voor het programma van eisen werkten we heel intensief samen 
met de verenigingen en het Sint-Claracollege. Tot negen jaar geleden 
hinkte Arendonk flink achterop wat sportinfrastructuur betreft. 
Samen met de andere realisaties inzake sportbeleving en dankzij de 
investeringen die sportverenigingen doen, mogen we over enkele 
jaren gerust zeggen dat we bij de beteren van de klas zijn”, glimlacht 
sportschepen An Hermans trots. “Tegelijkertijd besef ik heel goed 
dat een sporthal op het sportpark ook gevolgen heeft voor de mo-
biliteit. Net om die reden 
voeren we momenteel een 
mobiliteitsonderzoek uit 
om de uitdagingen die ons 
bij oplevering in juli 2024 te 
wachten staan voor te zijn.”

Mariska, Boud, An en Leny

 Enkele weetjes over de nieuwe sporthal:

• Zo goed als energieneutraal
• Uitgerust met een dans- en judozaal
• Alle sportzalen zijn voorzien van een berging
• Kleedkamers (ook voor G-sporters), sanitair en lockers
•  Cafetaria voor 200 personen én een terras met zicht op 

sporthal en judozaal
• Vergader-, personeel- en EHBO-ruimte
• De werken gaan van start in het voorjaar van 2023

arendonk@n-va.be
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Christel, je werd tot tweemaal toe rechtstreeks verkozen als 
gemeenteraadslid. Waarom koos je toch voor het Sociaal Huis 
en niet voor het gemeentehuis?
Christel: “Ik ben al bijna 32 jaar thuisverpleegkundige bij 
WGK. Mensen helpen en een luisterend oor zijn, leunt het meest 
aan bij mijn job, leefwereld en interesse. Het is fijn je expertise 
met de anderen te kunnen delen. Het ligt dan ook in het ver-
lengde van de thema’s die ik binnen onze afdeling opvolg: hoe is 
het om oud te worden/zijn in Arendonk, aangepaste huisvesting 
en ontspanning voor iedere leeftijd.”

Hoe zit dat bij jullie, Hilde en Johan?
Hilde: “Ik zetelde al zes jaar in de gemeenteraad en voelde aan 
dat ik in het Sociaal Huis nog meer van mezelf kon brengen. 
Het is een fijn idee om mensen te kunnen helpen en bij te staan 
in voor hen moeilijkere periodes. Samen met Marina, Christel 
en Johan vormen we een heel sterk team met verschillende 
expertises.”

Johan: “De laatste jaren kent de Arendonkenaar me wellicht als 

centrummanager van het vaccinatiecentrum in Weelde Depot. 
Maar ik ben al veel langer actief in een non-profitorganisatie 
in onze gemeente. Zopas gaf ik nog EHBO-cursussen aan de 
leiding van onze jeugdbewegingen waardoor ze klaar zijn om 
op kamp te gaan. Zorg en gezondheid zijn dus zo’n beetje mijn 
stokpaardjes.”

Christel, je gaat zeer serieus met je werk om, maar we zien je op
sociale media ook wel eens grappen met de senioren?
Christel: Uiteraard. Naast het feit dat het hard werken is, wordt 
er ook vaak gelachen. Mijn motto is dan ook – heel cliché – 
‘pluk de dag’. Geniet écht van de kleine dingen. We moeten ons 
bewust zijn van hoe belangrijk het is om ‘gewoon’ gezond te 
zijn.”

Hilde en Christel, jullie zijn al tien jaar bestuurslid van N-VA 
Arendonk. Johan is dat pas sinds 2017. Op welke realisaties zijn 
jullie trots? Welke zaken volgen jullie graag op?
Christel: “Jarenlang heb ik mee de kar getrokken om te zorgen 
voor plezier en cultuur in ons dorp. Ik genoot ervan om al 

Dit keer stapten we het Sociaal Huis binnen om onze leden van het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst in de kijker te zetten. 
Naast voorzitter en schepen van Sociale Zaken Marina Gijs staan nog drie paar sterke schouders die het sociaal beleid in onze 
gemeente mee vorm geven. We stellen ze graag aan u voor.

Voor de leeuwen: 
onze BCSD-leden
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die lachende gezichten te zien tijdens ‘Pret oep de Mèt’ of 
‘Rockabilly-café’. Maar ook binnen het Bijzonder Comité zijn 
er verschillende dingen waar ik actief aan meewerk en die me 
trots maken.”

Johan: “Mijn voornaamste interesses hebben allemaal raak-
vlakken met wat de mensen direct raakt in hun basisbehoef-
ten. Het sociale, een thuis hebben, deelnemen aan het leven, 
gezondheid, veiligheid, vrijheid om de dingen te kunnen doen 
die je graag doet enzovoort.”

Voor velen is het BCSD heel vaag. Wat is eigenlijk jullie taak?
Christel: “Ik zie mijn taak binnen het BCSD, met het nodige 
vertrouwen in onze sociale dienst, als kritisch toekijken op de 
beslissingen die zij voorstellen. Vanuit mijn expertise treed ik 
mee adviserend en aanvullend op. Zij die het in onze maat-
schappij nodig hebben, moeten we ondersteunen.”

Tweewekelijks hebben jullie overleg met afvaardiging van de 
andere fracties. Welke onderwerpen worden daar besproken?
Hilde: “Ik heb enorm veel respect en bewondering voor de 
maatschappelijk werkers, die heel wat te verwerken krijgen. 
Mensen die hun werk verloren hebben, géén geschikte en be-
taalbare woning vinden, die hun papierwerk niet meer op orde 
krijgen … Ze zorgen ervoor dat ze in orde zijn met de aanslui-
ting bij het ziekenfonds en leggen dan de dossiers voor op het 
BCSD. Zo kunnen wij erover interpelleren en de zaken in groep 
bespreken.”

Christel: “Je zal het maar meemaken dat je morgen op straat 
staat door bijvoorbeeld een brand of een scheiding. Noodop-
vang, werkloosheid, financiële ondersteuning … Het is een 
negatieve spiraal waar je vaak sneller in terechtkomt dan je 
denkt. Anderzijds zijn er ook mensen die hardleers zijn. Bij hen 
moeten we het been stijf houden. Iedereen heeft rechten, maar 
we moeten bepaalde individuen ook op hun plichten wijzen. 
Hulp bieden is iemand op weg helpen naar zelfstandigheid.”

Marina, je hebt tot nog toe vooral anderen aan het woord 
gelaten?

Marina: “Ik vind het zeer aangenaam om te luisteren en samen 
te werken met mensen die het hart op de juiste plaats hebben. 
Ze zetten zich telkens opnieuw in om anderen te ondersteunen 
door hen de nodige hulp te bieden en te begeleiden. Iedereen 
heeft recht op een aangenaam leven. Met het voltallige team 
van maatschappelijk werkers en leden van het BCSD, zoeken 
wij steeds naar de meest geschikte oplossing. Zij verdienen het 
dan ook om in de schijnwerpers te staan.”

Door de oorlog in Oekraïne zijn er heel wat Oekraïners op de 
vlucht. In onze gemeente zien we dat vele inwoners hun steentje 
willen bijdragen en waar mogelijk crisisopvangplaatsen aan-
bieden?

Marina: “Klopt. Vanuit het Sociaal Huis zorgen wij voor de 
begeleiding van de vluchtelingen, maar ook voor de gastge-
zinnen die zich engageren om die mensen op te vangen en te 
ondersteunen. Op die manier verloopt de integratie in onze 
Arendonkse gemeenschap vlot. Men kan hier ook rekenen op 
een aanvullende maatschappelijke dienstverlening.”

“Ondertussen boden al 37 gastgezinnen opvang aan, wat neer-
komt op ongeveer 120 opvangplaatsen. In sommige gevallen 
gaat dat over een of meerdere kamers in hun eigen woning, bij 
anderen over een afzonderlijke studio of appartement. Het is 
best een intensief traject. Je moet bereid zijn om die mensen te 
ondersteunen en binnen het gezin moet er tegelijk voldoende 
draagkracht zijn.”

“Vanuit het Durgebont willen we een wekelijks ontmoetings-
moment voor de Oekraïners organiseren, wat verder kan 
uitgroeien tot diverse activiteiten om makkelijker te integreren. 
Verder bekijken we nog de mogelijkheden van publieke opvang, 
maar onze focus ligt momenteel bij de gastzinnen. Zij tonen een 
groot engagement. Als lokaal bestuur willen we hen daarin in 
de eerste plaats voldoende ondersteunen.”

Hartverwarmend. Dankjewel voor jullie tijd en inzet!

Noteer alvast in uw agenda: 
BRUNCH met de burgemeester

Zondag 4 september 2022, vanaf 10 uur
De Garve
Inschrijven via scott.verachtert@n-va.be

Hulp bieden is iemand op weg helpen naar zelfstandigheid.”

CHRISTEL CLAESSEN, BCSD-lid

www.n-va.be/arendonk
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Heraanleg kruispunt Wezenstraat gestart
N-VA Arendonk is blij dat de werken aan het kruispunt Wezenstraat-Vrijheid-Begijnhof eindelijk gestart zijn. “Bij de 
aanleg ervan in 2006 is veel te weinig rekening gehouden met de zwakke weggebruikers. Het is geen eenvoudig kruispunt, 
maar met de aanpassingswerken die nu uitgevoerd worden, hoop ik dat de situatie serieus verbetert”, zegt fractievoorzitter 
Jef Van Steenbergen.

De werken stonden al een tijdje gepland, maar we 
moesten wachten op de nodige subsidies. Samen 
met de bovenbouw, wordt ook de riolering in de 
Wezenstraat volledig vernieuwd. Om de inwoners 
maximaal bij het project te betrekken, lanceerde de 
gemeente Arendonk in het najaar van 2020 een par-
ticipatietraject waarbij iedereen z’n mening, beden-
kingen of suggesties kon indienen. Aquafin bun-
delde alle reacties en verwerkte die waar mogelijk in 
de definitieve plannen.

NIET MEER VOORSORTEREN
Op het heraangelegd kruispunt zal nog maar plaats 
zijn voor een rijstrook. Het voorsorteren om af 
te slaan naar Vrijheid of Begijnhof verdwijnt. Die 
ingreep moet het zicht van bestuurders en dus ook 
de veiligheid verhogen. Ook krijgen fietsers een meer 
zichtbare plaats op de rijbaan met duidelijk afgeba-
kende fietspaden en fietssuggestiestroken.

Sinds enige tijd gaan er in Arendonk stemmen op om van 
het volledige centrum een zone 30 te maken. Maar daar is 
onze N-VA-afdeling geen voorstander van. “Er zijn uiter-
aard straten waar een zone 30 zinvol is, zoals bijvoorbeeld 
aan een schoolomgeving of in een fietsstraat”, zegt Jef. 
“Maar verkeersveiligheid vraagt een veel bredere benadering. 
Bovendien zijn alle straten verschillend. Je moet per situatie 
bekijken welke maatregelen er zinvol en haalbaar zijn.”

SYMBOOLPOLITIEK
Overal zomaar een zone 30 invoeren, noemt Jef pure sym-
boolpolitiek. “De redenering die men aanvoert is, hoe lager 

de snelheid, hoe minder risico op ongevallen. Maar dan kan 
je net zo goed overal stapvoets gaan rijden tegen 5 km/u. 
Dan heb je in theorie nóg minder kans op ongevallen. Zo ver 
willen we natuurlijk niet gaan. We pleiten voor een ratio-
nele aanpak en maatregelen waarvoor er draagvlak is bij de 
mensen. Het doel is dat weggebruikers de geldende regels ook 
effectief volgen.”

De werken aan de Wezenstraat gebeuren in twee fases en 
zouden tegen de zomer klaar moeten zijn. Nadien worden 
ook de straten Begijnhof en Wampenberg tot aan de kapel 
volledig heraangelegd.

Een boom voor iedere nieuwe inwoner
Dit jaar schonk het gemeentebestuur voor de eerste keer een gratis boom aan 
elke nieuwe inwoner en pasgeborene. Nieuwe inwoners kregen de keuze uit 
verschillende exemplaren.

We selecteerden vooral bomen die de voortplanting en de groei van vlinders en 
bijen stimuleren. De bomen zijn ingedeeld op grootte en de locatie waarvoor ze 
geschikt zijn. De terrasplanten kunnen gehouden worden in een grote bloempot. 
“Maar liefst 141 inwoners en pasgeborenen gingen in op het aanbod”, besluit een 
fiere schepen van Duurzaamheid Kenny Viskens.

Loïc zal zijn boom zien groeien, samen met zijn eigen levensjaren.
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